

## March 22 Announcements

1. Welcome brothers and sisters to our virtual service which will continue until further notice. Please provide feedback and suggestion so that we can improve the way we worship together.

歡迎弟兄姐妹們來參加網上敬拜。在另行通知前我們都要採取這種敬拜方式，歡迎大家提供反饋意見和建議，以助改進。

2. Please visit our website ([rochesterccc.org](http://rochesterccc.org)) for announcements or RCCC-related Covid 19 update.

請到教會網頁([rochesterccc.org](http://rochesterccc.org)) 查詢與本教會有關的新冠疫情更新，以及其它報告事項。

3. Several prayer groups continue to meet via video-conferencing. We encourage small group of sharing and praying together via video-conferencing.

幾個禱告小組通過視頻繼續聚會。我們鼓勵大家通過視頻會議進行小組分享，一起禱告。

4. After prayerful consideration, the India STM scheduled in May is canceled / postponed indefinitely.

經過禱告和慎重考慮，原計劃5月份出發的印度短宣已取消／無限期推遲。

5. Pray for all church administrators and church leaders as they are brainstorming ways to provide spiritual feeding and discipleship online other than streaming Sunday worship.

為教會領袖和管理人員禱告，他們正集思廣益，尋求除了網上直播主日崇拜外其它屬靈餵養和門徒訓練的途徑。